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10000میلیارد ریال فروش بیمه 
تجارت نو 

ماه  سه  در  توانست  تجارت نو  بیمه  شرکت 
نخست سال 1402 فروش بیمه نامه های خود را 

به 10000میلیارد ریال برساند. 
به گزارش روابط عمومی بیمه تجارت نو ؛ این 
شرکت که در راستای ارتقای نفوذ فرهنگ بیمه 
نامه  بیمه  فروش  استراتژی  جامعه  سطح  در 
های خرد را در دستور کار خود قرار داده است، 
توانست فروش بیمه نامه را در سه ماه نخست 
رکوردی  و  برساند  ریال  10000میلیارد  به  سال 
دیگر از خود را در صنعت بیمه به ثبت برساند. 
گفتنی است در سه ماه نخست سال دریافت 
گواهینامه ایزو ۳1000 از جمله دستاوردهای این 

شرکت بود .

امضای تفاهم نامه بیمه ای بین بیمه 
دانا و شركت مخابرات ایران 

تحت  کشور  کل  مخابرات  شرکت  کارکنان 
پوشش انواع خدمات بیمه ای شرکت بیمه دانا 

قرار گرفتند. 
در  دانا،  بیمه  روابط عمومی  گزارش   به 
مراسم امضای تفاهم نامه بیمه ای که عصر روز 
چهارشنبه ۳1 خردادماه جاری از سوی دکتر رضا 
مدیرعامل  و  هیات مدیره  نایب رئیس  جعفری 
بیمه دانا و پیام محبی معاون توسعه سرمایه 
انسانی شرکت مخابرات ایران به امضاء رسید، 
بالغ بر 140 هزار نفر از کارکنان این بیمه گذار 
قرار  دانا  بیمه  درمانی  خدمات  پوشش  تحت 

گرفتند. 
طبق این تفاهم نامه مشترک، زمان اجرای این 
قرارداد از اول تیرماه سال جاری تا ۳1 خرداد سال 
امور  تمام  آن،  دنبال  به  که  بود  140۳ خواهد 
بیمه ای این شرکت، به مدت یک سال، نزد بیمه 

دانا متمرکز خواهد شد. 
در این مراسم دکتر رضا جعفری نایب رئیس 
هیات مدیره و مدیرعامل بیمه دانا طی سخنانی 
با اشاره به خدمات این شرکت به بیمه گذاران از 
گذشته تاکنون، پیوند دوباره بیمه دانا و شرکت 
مخابرات را به فال نیک گرفت و اظهار داشت: 
خوشبختانه این شرکت دارای مزیت های خاصی 
استقبال  موجب  بیمه  صنعت  در  که  است 

بیمه گذاران از خدمات آن می شود.
بیمه دانا و  با اشاره به تجارب ۵0 ساله  وی 
ظرفیت های فراوان آن در حوزه های مختلف،  به 
ویژه درمان را یادآور شد و افزود: وجود کارکنان 
ویژگی  که  کاری،  سلامت  با  و  خبره  صدیق، 
اصلی آنها، تکریم ارباب رجوع و مشتری مداری 
است،  مزیت اصلی این شرکت بوده و امیدواریم 
خدمات  بتوانیم  تفاهم نامه،  این  انعقاد  با 
در  مخابرات  کارکنان زحمتکش  به  شایسته ای 

سراسر کشور ارائه کنیم.
مدیرعامل بیمه دانا، همچنین خواستار برگزاری 
نشست مشترک با مدیران استانی این شرکت 
ابراز  و  شد  قرارداد  جزئیات  کامل  تبیین  برای 
امیدواری کرد: با پرداخت به موقع حق بیمه ها، 
شریف  کارکنان  برای  بیمه ای  تعهدات  انجام 

مخابرات به نحو شایسته ای صورت پذیرد.
توسعه  معاون  محبی  پیام  مراسم،  این  در 
طی  نیز  مخابرات  شرکت  انسانی  سرمایه 
سخنانی،  با تأکید بر تاریخچه پر افتخار بیمه 
دانا و خدمات بسیار مطلوب آن به بیمه گذاران، 
موجب  را  این شرکت  با  قرارداد  مجدد  انعقاد 
اظهار  و  دانست  مخابرات  مباهات  و  افتخار 
امیدواری کرد: با امضای این تفاهم نامه، پروسه 
پیش  از  بیش  دوجانبه  مطلوب  همکاری های 

توسعه و گسترش یابد.

با انطباق قوانین و استانداردها:
تمدید گواهی نامه های ایزوی بیمه 
 ,ISO10002 ،ISO9001 کوثر در

 ISO10015 و ISO10004

های  نامه  گواهی  تمدید  به  موفق  کوثر  بیمه 
سیستم مدیریت کیفیت ISO9001:201۵، سیستم 
 ،ISO10002:2018 رسیدگی به شکایات مشتریان
مشتریان  رضایتمندی  مدیریت  سیستم 
ISO10004:2018 و سیستم مدیریت شایستگی و 

توسعه کارکنان ISO1001۵:2019 گردید.

پتروشیمی نوری میزبان اولین 
بازدید گروهی روسای توسعه 

محصول، فناوری و نوآوری هلدینگ 
خلیج فارس 

محصول،  توسعه  زیرساخت  و  راهبرد  مدیر 
فناوری و نوآوری صنایع پتروشیمی خلیج فارس به 
همراه روسای توسعه محصول، فناوری و نوآوری 
شرکت های گروه، از مجتمع پتروشیمی نوری بازدید 

کردند.
به گزارش روابط عمومی شرکت صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس، بازدید گروهی و نشست هم اندیشی 
گروه  نوآوری  و  فناوری  محصول،  توسعه  روسای 
خانم  حضور  با  فارس،  خلیج  پتروشیمی  صنایع 
توسعه  زیرساخت  و  راهبرد  مدیر  مروت،  دکتر 
محصول، فناوری و نوآوری گروه، مهندس صانعی 
مدیرعامل شرکت پتروشیمی نوری و روسای توسعه 
محصول، فناوری و نوآوری سایر شرکت های تابعه 
هلدینگ خلیج فارس و با هدف هم افزایی علمی و 
به اشتراک گذاری تجارب و دستاوردها، در مجتمع 
شرکت  مدیرعامل  شد.  انجام  نوری  پتروشیمی 
میزبان جلسه، ضمن  عنوان  به  نوری  پتروشیمی 
مهمانان  حضور  از  قدردانی  و  آمد  خوش  بیان 
ارزشمندِ این نشست گفت: اینگونه جلسات دانش 
محور و علمی، کلیدی راهگشا برای بسیاری از بن 
بدون  و  می باشد  شرکت ها  عملیاتی  بست های 
از  تجارب،  اشتراک  و  افزایی  هم  با  می توان  شک 
تکرار شکست ها و دوباره کاری ها جلوگیری کرد و 
راهکارهای ارزشمندی را برای رفع موانع تولید بدست 
آورد. وی از حمایت ها و توجه ویژه خانم دکتر مروت 
به حوزه  مهم و اثرگذار فناوری و نوآوری تشکر کرد 
میل  کمال  با  نوری  پتروشیمی  شرکت  افزود:  و 
و  می کند  استقبال  نشست ها  اینگونه  برگزاری  از 
آمادگی خود را برای هرگونه همکاری در این حوزه 
اعلام می دارد. در ادامه، مدیر راهبرد و زیرساخت 
توسعه محصول، فناوری و نوآوری گروه نیز با اشاره 
به موفقیت ها و دستاوردهای امور توسعه محصول، 
فناوری و نوآوری شرکت پتروشیمی نوری در سالهای 
اخیر اظهار داشت: این دستاوردها حاصل اعتماد 
توانمندی  به  نوری  پتروشیمی  مدیریت  اعتقاد  و 
طرح های  و  ایده ها  از  حمایت  و  خود  کارشناسان 
کاربردی آن هاست و مطمئنا بدون این حمایت ها 
موفقیتی حاصل نخواهد شد. مروت، برنامه ریزی و 
توجه خاص به توسعه محصول، فناوری و نوآوری را 
اجتناب ناپذیر دانست و خاطر نشان کرد: امید است 
بتوانیم با همکاری یکدیگر گام های موثری را در این 
زمینه برداریم و راه را برای پیشرفت و پویایی شرکت ها 
هموار سازیم. گفتنی است روسای واحدهای بهره 
برداری و مهندسی فرآیند شرکت پتروشیمی نوری 
نیز که در این نشست حضور داشتند به همکاری 
خوب امور توسعه محصول، فناوری و نوآوری در 
با  شیمیایی  مواد  و  کاتالیست  داخلی سازی  حوزه 
واحد های ذیربط اشاره داشتند که این همکاری موثر 
موجب بومی سازی بیش از 90 درصد کاتالیست ها و 
مواد شیمیایی مجتمع شده است. در پایان روسای 
توسعه محصول، فناوری و نوآوری پتروشیمی نوری 
مهندس کوه پیما، دکتر پرویزی، و دکتر کشاورزیان 
گزارشی کامل از فعالیت های گسترده این امور در 
تحول  دانش،  مدیریت  تکنولوژی،  مدیریت  حوزه 
دیجیتال، و ساخت داخل ارائه کردند و به سوالات 

مطرح شده در این زمینه پاسخ دادند.

وحید شقاقی شهری در گفت وگو با ایلنا در پاسخ 
به این سوال که چرا آثار نرخ 4 درصدی رشد اقتصاد 
در بهبود فضای اقتصادی کشور و ادعای دولت مبنی 
و  نمی شود  دیده  اقتصادی  شاخص های  بهبود  بر 
ملموس نیست، اظهار داشت: رشد اقتصادی اعلام 
شده از منظر اقتصاد کلان هیچ گونه ارزش تحلیل 
ندارد. سه دلیل این رشد اقتصادی در کشورمان رخ 

می داد.
اقتصادی 4 درصدی  با اشاره به دلایل رشد  وی 
تاکید کرد: دلیل اول اینکه اقتصاد ایران در دهه 90 
ناشی از تشدید تحریم ها و عدم سرمایه گذاری به 
شدت کوچک شد و عملا میانگین رشد در دهه 90 
حدود یک درصد بود و یک اقتصاد 8۵ میلیون نفری 
تا حداکثر ممکن کوچک شد. معتقدم اقتصاد ایران 

امکان کوچک شدن بیش از این را نداشت.
اعدادی که حاصل سرمایه گذاری نیست 

این کارشناس اقتصادی ادامه داد: اندازه اقتصاد 
این  که  است  ایرانی  میلیون   8۵ اندازه  به  ایران 
اقتصاد  و  دارند  را  مصرفی  حداقل  یک  جمعیت 
این جمعیت در دهه 90 به شدت کوچک شد. به 
طوریکه تولید ناخالص داخلی کشور به قیمت جاری 
از حدود ۵00 میلیارد دلار به کمتر از ۳00 میلیارد دلار 
رسید و اقتصاد 8۵ میلیون نفری امکان کوچک شدن 

بیش از این را نداشت.
شقاقی شهری با بیان اینکه آنچه که امروز از اعداد 
مثبت رشد اقتصادی اعلام می کنند حاصل سرمایه 
گذاری نیستند، گفت:  آنچه که باعث رشد اقتصادی 
این،  از  بیش  ایران  اقتصاد  اینکه  اول  مثبت شده 
امکان کاهش را نداشت و دلیل دوم این است که 
صادرات نفت ایران در مدت اخیر یک روند افزایشی 
را در پیش گرفت. به دنبال کاهش شدت تحریم ها، 

میزان صادرات نفت ایران افزایش یافت.
وی افزود: برخلاف دوران ریاست جمهوری ترامپ 
و  شد  تحمیل  کشورمان  به  شدید  فشار  یک  که 
صادرات نفت ایران را به کمتر از ۳00 هزار بشکه 
در روز کاهش داد اما در ریاست جمهوری بایدن 
و کاهش شدت تحریم ها، صادرات نفت کشورمان 
صعودی شد و به صادرات 1.۵ میلیون بشکه در 
روز رسیدیم. هرچند که می دانیم با افزایش صادرات 
نفت،  درآمدهای دلاری نصیب ایران نمی شود اما 

می توانیم ما به ازای آن کالا دریافت کنیم.
رشد بدون ارزش تحلیل 

این کارشناس اقتصادی ادامه داد:  دلیل سوم هم 
افزایش قیمت نفت در این دوره بود و در کنار افزایش 
صادرات نفت، قیمت جهانی آن هم افزایش یافت و 
ارزش دلاری صادرات غیر نفتی بالا رفته است. در 
نهایت این سه عامل دست به دست هم دادند که 
در طول سال گذشته و امسال رشد اقتصادی ایران 
وضعیت  کرد:   تاکید  شقاقی شهری  شود.  مثبت 
تولید ناخالص داخلی کشور بهبود پیدا کرده و رشد 
اقتصادی مثبت شده اما این رشد اقتصادی هیچگونه 
ماحصل  چراکه  ندارد  اقتصادی  تحلیل  ارزش 
سرمایه گذاری در ایران نبوده و نیست و به همین 

در  را  اقتصادی  رشد  این  خروجی  نمی توان  دلیل 
بهبود معیشت مردم، افزایش اشتغال، بهود شرایط 

اقتصادی مشاهده کرد.   
وی گفت: زمانی که در کشورمان سرمایه گذاری 
رشد  و  بهبود  کلان  اقتصاد  محیط  یا  شود  انجام 
سرمایه گذاری اتفاق بیفتد می توان انتظار داشت که 
در نتیجه رشد سرمایه گذاری، تولید افزایش پیدا کند 
که در آن شرایط به یک رشد اقتصادی واقعی مولد 
دست پیدا کرده ایم. اما این رشد اقتصادی مولد و 
اشغالزا هم نیست و صرفا به دلیل ۳ عامل به این 
رشد اقتصادی رسیدیم و به همین علل به همکاران 
ارزش  رشد،  این  می گویم  اقتصادی  کارشناسان  و 
اقتصادی ندارد که درباره آن تحلیلی داشته باشیم 
و می تواند گمراه کننده هم باشد و علامت و سیگنال 

اشتباه به مدیران کلان کشور دهد.
اقتصاد ایران به شدت کوچک شد

این کارشناس اقتصادی با اشاره اعلام وزارت اقتصاد 
مبنی بر اینکه افزایش تشکیل سرمایه ثابت ناخالص 
اقتصادی  رشد  عامل  گذشته  سال  در  درصد   6.7
اقتصاد  از  درستی  تحلیل  داشت:   اظهار  بوده، 
ندارند، اقتصاد ایران به شدت کوچک شده بود و 
عملا کوچک سازی اقتصاد ایران در نهایت متوقف 
می شد و درباره این ادعا که انباشت سرمایه افزایش 

پیدا کرده که دلایل رشد اقتصادی بوده، باید بگویم 
که انباشت سرمایه باید حاصل سرمایه گذاری باشد 
حال اینکه علامتی از جذب سرمایه چه در بخش 
سرمایه گذاری خارجی و چه سرمایه گذاری داخلی 
مشاهده نمی شود. شقاقی شهری افزود: مصداق و 
مثال آن رشد اقتصادی که اعلام شده این است که 
دانشجویی در یک امتحان نمره خوبی را کسب کرده 
باید حاصل دانش اندوزی و تلاش وی در یادگیری 
این دانشجو  به  این صورت می توان  باشد در غیر 
در  زد.  را  تقلب  اتهام  خوب،  نمره  دریافت  بابت 
اقتصاد هم همین موضوع صدق می کند. در اقتصاد 
وقتی شاخص های انتهایی را مشاهده می کنیم، بدون 
نمی توان  اقتصادی،  شاخص های  زنجیره  تحلیل 

تحلیل درستی داشت.
اصلاحات ساختاری اقتصادی در کار نیست

وی گفت: رشد اقتصادی باید حاصل اصلاحات 
با  که  معنا  این  به  باشد  اقتصاد  در  ساختاری 
اصلاحاتی که در دولت صورت پذیرفته فضای کسب 
و کار بهبود پیدا کرده یا اینکه با اصلاحاتی اقتصاد 
پیش بینی پذیر شده، ثبات اقتصادی حاصل، امنیت 
جذب  خارجی  گذاری  سرمایه  تقویت،  اقتصادی 
و  شاخص   وقتی  اما  است.  شده   کنترل  فساد  یا 
وضعیت را مرور می کنیم، می بینیم که هیچ یک از 

این اصلاحات رخ نداده  است.
انجام  عدم  داد:  ماحصل  ادامه  شهری  شقاقی 
هنوز  که  بوده  این  اقتصادی  ساختاری  اصلاحات 
محیط کسب و کار کشور نامناسب است، در حوزه 
را  تغییری  آن  پذیری  و پیش بینی  اقتصادی  ثبات 
بنیادی  نتیجه شاخص های  در  و  نکردیم  مشاهده 
اقتصاد کلان تغییری نکرده اما می بینیم که همان 
اتفاقی افتاده که دانشجویی بدون تلاش نمره خوبی 

را کسب کرده است.
این کارشناس اقتصادی با بیان اینکه باید توجه 
کافی  اندازه  به   90 دهه  در  ایران  اقتصاد  داشت 
کوچک شده بود و با یک تکانه جزیی، رشد اقتصادی 
بالا می رفت، اظهار داشت: همین اتفاق در سال 9۵ 
هم رخ داد و رشد اقتصادی ایران 12.۵ درصد بود و 
همه برای آن هورا کشیدند اما آن عدد هم هیچ ارزش 
تحلیل اقتصادی را نداشت چراکه ماحصل اصلاحات 

ساختاری اقتصادی نبود.
وی گفت: زمانی می توان شاخص های اقتصادی 
کلان را تحلیل کرد که نتیجه یک گروه اصلاحات 
ساختاری اقتصادی باشد. بنابراین این رشد اقتصادی 
اعلام شده دستاوردی نیست و نه تنها ارزش تحلیل 
اقتصادی ندارد بلکه تحریف شده و فریبنده است 

چراکه حاصل عوامل برون زایی بوده است.   

مهدی روزبهانی، کارشناس ارشد بازار سرمایه با بیان اینکه شاهد 
جولان کارشناس نما های بورسی در ماه های اخیر هستیم، گفت: 
مسئولان سازمان بورس تهران به محض مشاهده چراغ سبز بورس 
طی چند ماه دستور به عرضه آبشاری به بازارگردان ها و حقوقی ها 
می دهند تا مانع رشد بورس شوند. شاخص کل بورس تهران روز 
شنبه ۳ تیرماه 1402 با ریزشی 11 هزار و 297 واحدی تا سطح 2 

میلیون و 162 هزار و ۵9۵ واحد پایین آمد.
شاخص بورس در خرداد ماه در حالی بازدهی معادل منفی ۵/6 
درصدی را به ثبت رساند که بورس رشدی چشمگیر طی سه ماه را به 
ثبت رسانده بود و نرخ بازدهی این شاخص مهم اقتصادی از ابتدای 
سال حدود 10/89 درصد بود.مذاکرات پشت پرده ایران و آمریکا، 
نوسان قیمت دلار، دستکاری و دخالت سازمان بورس، ممانعت 
شورای رقابت از عرضه خودرو در بورس کالا و... همه دست به 
دست هم داد تا بورس تهران مسیر ریزش را در پیش بگیرد.اما 

سوال اصلی این است که آیا این ریزش ادامه دارد؟ چه اتفاقاتی در 
ریزش بورس نقش داشته است؟

بورس در برزخ برجام
مهدی روزبهانی، کارشناس ارشد بازار سرمایه در این مورد به 
اقتصاد 24 گفت: سهامداران بورس تهران در برزخ تثبیت نرخ دلار 
به سر می برند.وی ادامه داد: زمزمه ها و اخبار جدید در مورد توافق 
جدید ایران و آمریکا و به عبارتی »توافق در برجام کوچک« موجب 
شده بورس در برزخ برجام قرار گیرد، زیرا دلار در حال نوسان است. 
اگر سهامدار کف قیمت دلار را شناسایی کند برای خرید سهام ورود 
پیدا می کند؛ اما این در حالی است که بسیاری از سهامداران به 
این باور نرسیده اند که کف قیمت دلار کجاست و در انتظار تثبیت 

قیمت دلار هستند.
رمزگشایی از ریزش عجیب بورس

این کارشناس ارشد بازار سرمایه با اشاره به دومین دلیل درجا 
از  اعتماد  زدن های مکرر بورس تهران در هفته های اخیر گفت: 
دست رفته سهامداران حقیقی منجر به خروج چشمگیر پول در 
هفته های اخیر شد؛ اعتمادی که پس از دو سال به بازار برگشته بود 
به راحتی از دست رفت.روزبهانی افزود: متاسفانه زمانی که بورس 
رنگ و لعاب رونق به خود می گیرد چراغ قرمز صعود برای عده ای 
روشن می شود تا به هر شیوه ای مانع آن شوند. در همین راستا با 
دستور ویژه به حقوقی ها و بازارگردان ها برای عرضه آبشاری، سهام 
را سرکوب می کنند و موجب خروج گسترده پول از بازار می شوند.

وی با بیان اینکه در حال حاضر ارزش معاملات خرد به زیر ۵ هزار 
میلیارد تومان رسیده است، گفت: 20 هزار میلیارد تومان از بورس 
طی ماه اخیر خارج شد که آن پول از بازار دیگری آمده بود.به گفته 
به  اعتماد سهامداران  بازار سرمایه، برگشت  ارشد  این کارشناس 
بورس زمان بر است. مسئولان سازمان بورس به خوبی می دانند 
وقتی صحبتی می کنند و ضربه ای به بازار می زنند، با یک ماه و دو 

ماه اعتماد سهامداران به بورس برنمی گردد.
روزبهانی با اشاره به کاهش چشمگیر ارزش معاملات خرد افزود: 
تا پول پشت سهام قرار نگیرد و ارزش معاملات بالا نرود چراغ سبز 

صعود بورس روشن نخواهد شد.
ریزش بورس با دستور شورای رقابت

این کارشناس ارشد بازار سرمایه در مورد ضربه اقتصاد دستوری به 
بورس، به اقتصاد 24 گفت: در حالی شورای رقابت که نام »شورای 
انحصار« برازنده آن است مانع عرضه خودرو در بورس کالا شده که 
ایران خودرو و سایپا در صورت های مالی خود زیان سنگینی را به 
ثبت رسانده اند؛ زیانی که می شد با عرضه خودرو در بورس کالا آن 
را جبران کرد.روزبهانی معتقد است: شورای رقابت یعنی شورایی که 
فقط باعث ضرر و زیان سهامداران است. این شورا در لحظات آخر 
عرضه خودرو در بورس کالا مانع این کار شد؛ مشخص نیست چه 
کسانی پشت این شورا هستند که از هیچ نهادی دستور نمی گیرند.

دور تازه جولان کارشناس نما ها در بورس
این کارشناس ارشد بازار سرمایه با بیان اینکه در کمال تعجب، 
تعداد کارشناسان بورسی از تعداد سهامداران بیشتر شده است، 
به اقتصاد 24 گفت: تعداد کارشناسان اصیل و با اسم و رسم بازار 
داد:  ادامه  روزبهانی  است.  کمتر  دست  دو  انگشتان  از  سرمایه 
این کارشناس نما ها باعث ضرر و زیان میلیاردی به  از  بسیاری 
سهامداران شده بودند، زیرا سهام پروژه می کردند و به سهامداران 
می فروختند. در حال حاضر برخی از این به اصطلاح کارشناسان 
با فرمان »بخر بخر« یا »بفروش بفروش« به سهامداران ضربه 
می زنند. خیلی از سهامداران تجربه و دانش کافی را ندارند و با طناب 
این افراد به چاه می افتند و باعث ضرر و زیان بیشتر به خودشان 
هستند.وی خاطرنشان کرد: بسیاری از این افراد میلیارد ها تومان از 
پول مردم را به جیب زدند، زیرا سهم را خریدند، پرژوه کردند و آن را 

گران کرده و با قیمت های بالا به مردم قالب کردند.

رشد اقتصادی مدنظر دولت حاصل عوامل برون زا بوده و ارزش اقتصادی ندارد

رشد بی فایده ۴ درصد 
یک کارشناس اقتصادی اظهار کرد: وضعیت تولید ناخالص داخلی کشور بهبود پیدا کرده و رشد اقتصادی مثبت شده اما این رشد اقتصادی هیچگونه ارزش 
تحلیل اقتصادی ندارد چراکه ماحصل سرمایه گذاری در ایران نبوده و نیست و به همین دلیل نمی توان خروجی این رشد اقتصادی را در بهبود معیشت مردم، 

افزایش اشتغال، بهبود شرایط اقتصادی مشاهده کرد.

آوار بازارگردان ها با چراغ سبز سازمان بورس بر سر سهامداران ریزش سنگین شاخص کل بورس تهران ادامه دارد؟ 

شقاقی شهری: 
اندازه اقتصاد 

ایران به اندازه 
85 میلیون 

ایرانی است که 
این جمعیت 
یک حداقل 

مصرفی را دارند 
و اقتصاد این 

جمعیت در دهه 
90 به شدت 
کوچک شد

بیست و چهارمین جلسه شورای مدیران بانک ایران زمین با حضور اعضای هیات 
مدیره، هیات عامل، مدیران و روسای ادارات این بانک در سالن جسات ساختمان 

میرداماد برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی؛ در این جلسه عبدالمجید پورسعید مدیرعامل بانک ایران 
زمین برگزاری جلسات ماهانه شورای مدیران این بانک را فرصتی مناسب برای اعلام 
نقطه نظرات مدیران عالی بانک بیان کرد و گفت: طرح و بررسی مباحث مختلف در 
این جلسات موجب همفکری میان مدیران و رسیدن به جمع بندی و تصمیم گیری 

موثر در جهت پیشبرد اهداف بانک خواهد بود. 
پورسعید همدلی و وفاق میان همکاران را عامل اصلی پیشرفت بانک ایران زمین 
دانست و افزود: همکاران من در برهه های مختلف با کوشش، دوستی و رفاقت 
توانستند به اهداف مدنظر بانک برسند و در آینده نیز با همراهی و برنامه ریزی دقیق 

در جهت رشد و تعالی بانک تلاش خواهند کرد.
مدیرعامل بانک ایران زمین کارکنان این بانک را به اعضای یک خانواده بزرگ تشبیه 
کرد و گفت: اولویت و ماموریت همکاران من در بانک ایران زمین، ابتدا در مسیر 
اقتصاد کشور و سپس منافع و توسعه بانک است. زیرا زمانی که هر یک از کارکنان 
اولویت های شخصی خود را کنار بگذارند و بر پیشرفت کشور و بانک تمرکز کنند، 
خود نیز به موفقیت و پیشرفت خواهند رسید و به تبع آن مشتریان خدماتی با 

کیفیت بهتر دریافت خواهند کرد.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود تعامل میان مدیران ارشد بانک و 
همکاران ستادی و شعب را امری ضروری بیان کرد و خاطر نشان کرد: مدیران بانک 

باید تمهیداتی را در نظر بگیرند که کلیه همکاران در هر بخش و سطحی که فعالیت 
دارند، از آخرین رویدادها و استراتژی ها در بانک مطلع شوند.

پورسعید بر آموزش همکاران تاکید کرد و گفت: برنامه ریزی های کلان در حوزه 
آموزش از طریق مدیریت آموزش بانک در حال انجام است، اما در کنار آن مدیران 
مناطق می توانند با برنامه ریزی دقیق و با همکاری روسای شعب آموزش های لازم 
را به کارکنان منتقل کنند. روسای شعب نقش بسزایی در آموزش و تربیت نیروهای 

جوان و تازه نفس دارند.
سید حسن سلطانی فیروز رئیس هیأت مدیره بانک ایران زمین در این جلسه ضمن 
قدردانی از تلاش همه کارکنان، گفت: همکاران من در بانک ایران زمین افرادی پر 
تلاش و توانمند هستند که در هر شرایطی و با وجود تمام محدودیت ها، به فعالیت 
خود ادامه می دهند و با صبر و حوصله پاسخگوی درخواست های مشتریان هستند.
بانک  اطلاعات  فناوری  از مدیران بخش  زمین  ایران  بانک  مدیره  رئیس هیأت 
خواست تا با توجه به پیشرفت های صورت گرفته در حوزه بانکداری دیجیتال، 

گزارشی جامع از این بخش تهیه و در جلسات آتی شورای مدیران ارائه کنند.
وی همچنین خاطر نشان کرد: با توجه به برگزاری جلسات متعدد در بخش بین 
الملل بانک با بانک مرکزی، اقدامات مطلوبی در این حوزه صورت گرفته است که از 
مدیریت حوزه بین الملل می خواهم در جلسات آتی گزارش اقدامات صورت گرفته 
را ارائه کنند.  در ادامه جلسه مجتبی شیروانی هرندی قائم مقام مدیرعامل بانک 
ایران زمین برگزاری جلسات شورای مدیران را محلی برای تبادل نظرات، پیشنهادها 
و مخالفت ها دانست و گفت: باید در مواجهه با مشکلات و انتقادات و مسائل 

مختلف، ظرفیت مان را بیشتر کنیم و پر قدرت رو به روی آنها بایستیم.
شیروانی معتقد است هر سازمان از زمان تاسیس یک ماموریت دارد و ماموریت 
بانک ایران زمین به عنوان بنگاه اقتصادی ارائه دهنده انواع سرویس های بانکی و 
خدمات مالی با بهترین کیفیت به مشتریان است. همکاران ما در بانک می دانند 
که باید چه نقشی را در سازمان ایفا کنند و بر اهداف و استراتژی های بانک اشراف 

کامل دارند.
قائم مقام بانک ایران زمین پیشرفت سازمان را مسئولیت پذیری هر یک از همکاران 
آن در بخش های مختلف دانست و افزود: یک سازمان بر پایه نیروی انسانی خود 
شکل می گیرد، جایگاه پیدا می کند و رشد می کند. ما در بانک ایران زمین این 
پتانسیل را داریم و همکاران ما بانک را خانه دوم خود می دانند و برای ارتقاء و 

پیشرفت آن از هیچ تلاش و کوششی دریغ نخواهند کرد.
شیروانی وظیفه مدیران بانک را استفاده درست از ابزارها و پتانسیل های موجود 
در جهت افزایش رضایت مشتری و ایجاد تجربه ای متفاوت برای آنان بیان کرد و 
گفت: امروز بانک ایران زمین به دو بخش قدیم یا سنتی و جدید یا به زبان دیگر 

دیجیتال تقسیم شده و در حال پوست اندازی است. 
وی افزود: باید با تمام ابزارهایی که در اختیار داریم و براساس قوانین و مقررات، 
دارایی های غیر مولد را به مولد تبدیل کنیم و بانک را وارد عرصه بانکداری تمام 

دیجیتال کنیم.
قائم مقام بانک ایران زمین از برنامه ها و استراتژی های تازه ای برای پیشبرد اهداف 
بانک خبر داد و خاطر نشان کرد: در جلسات هیأت مدیره خط مشی های مطلوبی 

برای بانک مطرح شده است که عزم همه همکاران را می طلبد. تمامی کارکنان باید 
برای سازمان خود بجنگند و با تمام وجود به سمت اهداف قدم بردارند.

شیروانی به ثمر نشاندن هر کاری را نیازمند صرف وقت و تلاش شبانه روزی 
بیان کرد.

در بیست و چهارمین جلسه شورای مدیران، کلیه مدیران شعب استان ها به 
صورت ویدئو کنفرانس در جلسه حضور داشتند.

مدیرعامل بانک ایران زمین تاکید کرد
تمرکز بر توسعه خدمات دیجیتالی بانک ایران زمین هم زمان با برنامه های اقتصادی کشور


